



م. وسن ممدوح عبد اللطيف

### **السيرة الذاتية:**

من مواليد 1979م. تخرجت في جامعة الموصل/ كلية الهندسة/ قسم الهندسة الكهربائية سنة 2002, ثم حصلت على شهادة الماجستير من ذات القسم سنة 2007. تحمل لقب مدرس وذلك في تخصص الهندسة الكهربائية, وفي تخصص دقيق هو الالكترونيك والاتصالات, حيث قامت بنشر 5 بحوث في مجال الاتصالات الاسلكية. تقوم بتدريس الاشارة والنظم ومعالجة الاشارة الرقمية والكترونيات الإتصالات, وكذلك مختبر الاشارة والنظم ومختبر معالجة الاشارة والمعالج الدقيق, بالإضافة الى الإشراف على مشاريع تخرج الطلبة.

**رقم هاتف العمل:**

**الايمل الجامعي:**

**[wasan.abdulatef@uoninevah.edu.iq](mailto:wasan.abdulatef@uoninevah.edu.iq)**

**رابط موقع كوكل سكولر:**

**<https://scholar.google.com/citations?user=pqspk38AAAAJ&hl=en&oi=ao>**

**رابط موقع سكوبس:**

## **Curriculum vitae:**

*Wasan Mamdouh Abdullatif* was born in 1979. She joined the department of Electrical Engineering in Mosul Univeristy, from which she obtained her B.Sc. degree in 2002. Then she obtained her Master's degree from the same university and department in 2007. She holds the title of Lecturer in Electrical Engineering, with the main research area being Electronics and Communications, where she published five papers in the field of wireless communications. She teaches several modules for undergraduate studies such as Signals and Systems, DSP, and their laboratories, in addition to supervision students' graduation projects.

### **Phone no. :**

### **University email:**

[wasan.abdulatef@uoninevah.edu.iq](mailto:wasan.abdulatef@uoninevah.edu.iq)

### **Google Scholar Link:**

<https://scholar.google.com/citations?user=pqspk38AAAAJ&hl=en&oi=ao>

### **Scopus Link:**